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houder

Behandelend
ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld in
kwartaal

Afgehandeld? Raad is geinformeerd? Bijzonderheden

16-4-2019 (19-09) Motie van GBO, GL en D66 over
spoorlijn Arnhem-Tiel

DHT V. Dinnissen Verzoekt het college om:
1.) de raad van alle tussentijdse ontwikkelingen en proces stappen van resp. rijk, provincie, het college
of andere organisaties via memo’s of mondeling steeds te informeren resp. mee te nemen;
2.)  de provincie te bewegen in de studie resp. het afwegingsproces zeker te betrekken de
mogelijkheid om de treinverbinding te elektrificeren door middel van bv. accu’s en om de
mogelijkheid te onderzoeken voor een snelfietspad;
3.) de provincie te bewegen in de studie de mogelijkheid mee te nemen het station Valburg in de
treinverbinding weer operationeel te laten zijn;

Q2 2021 ja middels: 21uit07639 De studie is inmiddels afgerond. De opgeleverde notitie is nog niet aan het college
toegestuurd. De provincie is aan het bezien hoe nu verder op basis van de provinciale
mobiliteitsvisie (Visie voor een bereikbaar Gelderland) en beschikbare financiële
middelen.
Bij dit proces worden de grondgebonden gemeenten en regio Rivierenland en Arnhem-
Nijmegen betrokken. De verwachting is dat in Q1 2021 de studieresultaten met de raad
gedeeld kunnen worden. 11/3 De studie van de provincie is in 2020 uitgevoerd. We
verwachten eind maart het rapport te ontvangen met een procesvoorstel voor het
vervolg. Na ontvangst van deze stukken zullen we de raad informeren. Afronding is
gepland in Q2 2021.

3-11-2020 toezegging scholingsvouchers DHT
Komt schriftelijk terug op de vragen van PvdA over de scholingsvouchers

Afgehandeld

Scholingsvouchers is aangeleverd bij griffie eind december en kan worden afgehandeld.
3-11-2020 Motie M2 van Baan naar baan in coronatijd DHT N. Post

Verzoekt het college

1. deze corona-crisis aan te grijpen om inwoners van Overbetuwe, die hun baan kwijt raken, te helpen
aan duurzaam nieuw werk door ze op te leiden voor kansrijke sectoren;
2. de mogelijkheden te onderzoeken om een scholingsfonds in het leven te roepen, dat door
scholingsvouchers inwoners van Overbetuwe, die door de corona-crisis hun baan zijn kwijtgeraakt,
helpt in het vinden van een nieuwe baan in kansrijke sectoren, om zo de gevolgen van de crisis zoveel
mogelijk te dempen en om te buigen naar kansrijke arbeidsmobiliteit;
3. te onderzoeken welke financiële middelen hiervoor beschikbaar en bereikbaar zijn en, met andere
gemeenten, te onderzoeken hoe landelijke overheid, provincie, ROC’s en Opleidings- en
Ontwikkelingsfondsen kunnen co-financieren;
4. de raad op zo kort mogelijke termijn, maar uiterlijk bij de Kadernota 2022, te informeren over de
mogelijkheden via een informatiememo;

Q2 2021

 29/4  Begin december 2020 is er een mail naar de Griffie gestuurd met de
beantwoording op punt 2. Op verschillende manieren is hier toen invulling aan gegeven:
Op verschillende manieren zijn deze vouchers nu voor het voetlicht gebracht bij onze
inwoners:
- In de column van de pfh is aandacht besteed aan de inzet van de scholingsvouchers.
- Tevens wordt gemeentenieuws van 16 december inwoners geattendeerd op de
vouchers.
- Uiteraard bieden de vouchers ook mogelijkheden voor werkgevers. In een nieuwsbrief
aan werkgevers wordt hier ook aandacht aan gegeven.

Wij verwachten de herijking van het huidige beleid in juni (wordt dus Q2) af te ronden
en aan het college voor te leggen. In dit stuk zal uitgebreid aandacht besteed worden
aan punt 1 en punt 3. Middels een informatiememo zal de raad geïnformeerd worden
over de herijking van het beleid.

3-11-2020 Motie M3 wasbare luiers voor een beter
milieu  * Toezegging  Dimitri neemt dit mee in
het afvalbeleid

DHT D. Dirks Verzoekt het college om:
• wasbare luiers op te nemen in het op te stellen grondstoffenbeleid.

Q4 2021

8-12-2020 T: concrete doelen uit het ambitiedocument
Schone, slimme mobiliteit in een RTG met de
raad bespreken

DHT V. Dinnissen Q2 2021 ja middels: 21int01489 11/3  We plannen een RTGC in om in gesprek te gaan met de raad.


